

Terms and Conditions

- These Terms and Conditions for Samsung Promotion (the “**Promotion**”) is provided for Samsung Devices mentioned below (the “**Device**”) this Promotion is provided by Samsung Electronics Levant/Jordan (“**Samsung**”) and designed for its Customers (“**Customer(s)**”) Hashemite Kingdom of Jordan.
- When Customer purchase Samsung Galaxy Watch9 and/or Galaxy Watch Ultra2 through Samsung eStore, and leaves a review on the website, will be eligible for a free ten (10) JOD eVoucher on Samsung’s eStore valid on all products expect Galaxy A07, Galaxy A17, and Mobile Accessories (“**Promotional Gift**”).
- This Promotion is valid from 16 of August 2026 until 31st of September 2026 (“**Promotional Period**”).
- eVoucher will be sent to the Customer’s registered email address after confirming that the Customer has submitted a review.
- The eVoucher shall remain valid until 31st December 2026.
- The Promotional Gift shall be provided subject to its availability and Samsung shall not be obliged to provide any alternative material related to the Promotional gift if such Promotional gift becomes no longer available.
- In order to utilize the Promotion, Customers should purchase the Device and leave a review during the Promotional period only.
- This Offer is valid only for individual residential customers purchasing the Product for private usage and not for commercial purposes.

الشروط و الاحكام

- هذه الشروط والأحكام ذات صلة بالعرض (“**العرض الترويجي**”) لأجهزة سامسونج المذكورة أدناه (“**الجهاز**”). تم تقديم هذا العرض الترويجي بواسطة شركة سامسونج الكترونيكس ليفانت/الأردن (“**سامسونج**”) وتم تصميمه لعملائها في المملكة الأردنية الهاشمية (“**العملاء**”).
- عند شراء العميل ساعة سامسونج Galaxy Watch9 و/أو Galaxy Watch Ultra 2 من خلال موقع سامسونج الإلكتروني، ويقوم بكتابة تقييم على الموقع الإلكتروني، سيحصل العميل على قسيمة شرائية مجانية من موقع سامسونج الإلكتروني بقيمة عشر (10) دنانير صالحة للإستخدام على جميع الأجهزة ما عدا هواتف Galaxy A07 و Galaxy A17 و اكسسوارات الهواتف (“**الهدية الترويجية**”).
- العرض ساري من تاريخ 16 آب 2026 وحتى تاريخ 31 ايلول 2026 (“**فترة العرض**”).
- سيتم إرسال القسيمة الشرائية المجانية الى البريد الإلكتروني الخاص بالعميل بعد تأكيد كتابة العميل للتقييم.
- تبقى القسيمة الشرائية المجانية صالحة للإستخدام حتى تاريخ 31 كانون أول 2026.
- يتم تقديم الهدايا الترويجية حسب توافرها، ولن تكون سامسونج ملزمة بتوفير أي بدائل متعلقة بالهدايا الترويجية إذا لم تعد هذه الهدية الترويجية متوفرة.
- للاستفادة من هذا العرض، يجب على العملاء شراء الأجهزة وكتابة التقييم خلال فترة العرض فقط.
- هذا العرض متاح للمستخدمين للإستعمال الشخصي فقط وليس للإستعمالات التجارية.

- لا يمكن استبدال الهدية الترويجية بالنقود أو أي هدية أخرى.
- The Promotional Gift cannot be exchanged by cash or any other item.
- ان كمية الأجهزة المخصصة لهذا العرض محدودة، و يعتمد تأكيد شحن طلبكم على مدى توفر الأجهزة، حتى إذا تم تأكيد طلبك، فهذا لا يعني أننا قبلنا طلبك، بل يعني فقط أننا استلمنا طلبك.
- Orders fulfillment depends on stock availability, even if your order request was confirmed, this shall not mean that your request will be processed, it only means that we received your request.
- يحق لسامسونج بموجب تقديرها الخاص والمطلق إنهاء أو تعديل أو تغيير أي من هذه الشروط والأحكام في أي وقت قبل أو خلال فترة العرض الترويجي.
- Samsung shall be entitled at its sole and absolute discretion to terminate or modify and/or vary any of these Terms and Conditions at any time prior or during the Promotion Period.
- إن سامسونج غير مسؤولة عن أي فقدان و/أو ضرر، أيا كان، قد اصاب العميل بسبب عدم تمكنه من تفعيل أو استخدام هذا العرض، أولأي سبب آخر، مهما يكن.
- Samsung will not be liable to the customer for any loss and/or damages of any kind whatsoever, suffered in connection with the redemption or usage of this Offer.
- أي نزاع من أي نوع كان، بشكل مباشر أو غير مباشر، يتعلق بالعرض الترويجي يحكم حسب قوانين المملكة الأردنية الهاشمية ويتم تسويته من خلال المحاكم المختصة في عمان.
- Any dispute of whatever nature directly or indirectly related to this Promotion shall be governed by the laws of the Hashemite Kingdom of Jordan and shall be resolved by the competent courts of Amman.